

Referat fra Styrelsesmøde 14.3.23.

Tilstede Susie, Elin og Hans (ref.)

Bekymringskrivelsen ang. psykolognævnets arbejde.

Elin har aftalt møde med Lis og en jurist / journalist 25.4. kl. 14.15. Hun kontakter Joel for at høre, om han vil være med. Ellers vil Susie godt.

Oplægsholdere til GF.

Mulighederne drøftet. Vi beslutter os for i første omgang at undersøge muligheden for Carsten René Jørgensen til fagligt input først på dagen og Formand Eva til en fagpolitisk indlæg sidst på dagen. Hans tager førstnævnte og Susie sidstnævnte.

Faglige oplæg / fyraftensmøder.

To før sommerferien og et efter. Hans undersøger om Sv. Aa Madsen kan formås til at følge op på hans indlæg fra sidste år med fokus på praktiske handlemuligheder for psykologer i forhold til køns-skævheds problematikken. Gerne sidst i april.

P.S. Jeg har kontakt med Niels Bagge fra <https://www.dspop.dk/>. Han ville måske kunne formås til et billigt eller gratis fyraftensarrangement om Dansk Selskab for Personcentreret og Oplevelsesorienteret Psykoterapi samt den internationale organisation bagved PCE. <https://www.pce-europe.org/>

Mentorordning.

Hans indkalder til evalueringsmøde, og Susie deltager. Han undersøger, om Vesla Birkbak er den kollega som på GF meldte sig som mentor.

Nyhedsbrev.

Susie laver oplæg til nyhedsbrev til udsendelse i næste uge.

Næste møde: 21.3. kl. 16